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Poskytnutí informace podle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím, ve znění
pozdějších předpisů

Vážený pane,

hlavní město Praha - Magistrát hlavního města Prahy (dále jen „MHMP“), jako povinný subjekt ve smyslu
zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím, ve znění pozdějších předpisů (dále jen „InfZ“),
obdržel Vaši žádost ze dne 6. 2. 2025 o poskytnutí informace (dále jen „žádost“). Z důvodu vyhledávání a
sběru informací v jiných úřadovnách povinného subjektu (MHMP) odlišných od odboru vyřizujícího Vaši
Žádost, byla prodloužena lhůta pro poskytnutí informace, a to přípisem ze dne 12. 2. 2025 pod č. j. MHMP
129227/2025.

Ve Vaší žádosti uvádíte:

„… prosím o následující informace:
1) V rámci záměru navýšit kapacity středních škol požádal radní pro školství pan Klecanda IPR Praha o
seznam vhodných lokalit pro budování nových kapacit. Žádáme o veškerou písemnou komunikaci v této
záležitosti směřující vůči IPR Praha, případně záznamy z jednání včetně zmíněného seznamu či dalších
výstupů.

2) Následně byl tento seznam rozdělen na záměry pro vybudování školských kapacit a kapacit pro sociální
projekty. Žádáme o toto rozdělení (postačí seznam zbylých pozemků pro účel vybudování školských kapacit).

3) Z žádosti o informace směřující na IPR Praha jsme se dozvěděli, že seznam doporučených a vhodných
lokalit neobsahoval lokalitu na Blatově v kat. území Újezd nad Lesy, konkrétně lokalitu p.č. 1405/1 včetně
důvodů, proč tento pozemek nebyl doporučen. Přesto byl radním odsouhlasen záměr výstavby na této
lokalitě a městské části byla přidělena dotace ke zpracování dokumentace. Žádáme o záznam všech jednání,
elektronické komunikace v této záležitosti vedené k této lokalitě s IPR Praha nebo s MČ Praha 21 (na úrovni
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veřejné správy a samosprávy). Kromě veškeré komunikace žádáme i informaci, jakým způsobem se 
pozemek 1405/1 dostal na seznam připravovaných záměrů, byl městské části odsouhlasen a byla mu 
přidělena dotace k vytvoření dokumentace ke stavbě. 
4) Kopie usnesení RHMP a ZHMP, kterým byla poskytnuta MČ Praha 21 zmíněná dotace ke zpracování 
dokumentace, včetně důvodové zprávy a všech podkladů, které měli radní a zastupitelé k dispozici. Pokud 
jsou některé materiály důvěrné nebo chráněné autorskými právy, žádáme alespoň o jejich výčet, rozsah a 
drobnou rekapitulaci, čeho se takový dokument týkal. Pokud obsahují osobní data, prosím o jejich 
anonymizování. 
 
5) Pokud má přidělená dotace nějaké podmínky, žádáme o poskytnutí všech informací, kterých se tato dotace 
týká. Protože z odpovědi IPR Praha, že zmíněná parcela nebyla z jejich strany navržena, žádáme o 
poskytnutí informací, kdo tuto dotaci zpracovával a doporučil ke schválení. Prosíme o informaci, jakým 
způsobem bude tato dotace, přidělená na sklonku loňského roku převáděna městským částem do letošního 
rozpočtu. Kdy se tak stane, jaké podmínky musí být naplněny. 
 
6) Na jednání s panem radním Klecandou bylo sděleno, že městským částem byla poskytnuta “šablona” pro 
vytvoření projektových záměrů pro zbudování středních škol. Prosíme o kopie těchto dokumentů, které byly 
poskytnuty MČ Praha 21. Pokud by tyto dokumenty byly chráněny autorskými právy, prosím o jejich popis a 
rozsah a účel těchto dokumentů. Prosím o anonymizování v případě obsahu osobních údajů. 
 
7) záznamy všech jednání s představiteli Středočeského kraje ohledně nedostatečných kapacit středních 
škol v obou krajích.“ 
 
 
V souladu s ustanovením § 14 odst. 5 písm. d) InfZ Vám poskytujeme požadované informace, a to 
následovně:  
 
1) V součinnosti s odborem rozpočtu Magistrátu hl. m. Prahy (dále jen „RPZ MHMP“) Vám sdělujeme tyto 
skutečnosti: 
 
V roce 2024 byla MČ Praha 21 na základě usnesení ZHMP č. 17/48 ze dne 24. 10. 2024 poskytnuta účelová 
investiční dotace z rozpočtu hl. m. Prahy na akci č. 82155 – SŠ Blatov – projektová dokumentace ve výši 
29 000,0 tis. Kč (odsouhlaseno usnesením Rady HMP č. 2208 ze dne 14. 10. 2024).  
Dotace byla MČ Praha 21 poskytnuta na základě žádosti starosty MČ Praha 21 Č.j. 
UMCP21/17512/2024/KS/Kar ze dne 3. 10. 2024.  
Požadovanou kopii usnesení Rady HMP č. 2208 ze dne 14. 10. 2024 a usnesení Zastupitelstva HMP č. 17/48 
ze dne 24. 10. 2024 Vám zasíláme v příloze tohoto poskytnutí. 
 
S Institutem plánování a rozvoje hlavního města Prahy (dále jen „IPR Praha“) odbor ROZ MHMP v této 
souvislosti nevedl žádná jednání. Podklady, na základě kterých byla MČ Praha 21 tato dotace přidělena, jsou 
usnesení Rady HMP a Zastupitelstva HMP. Součástí přílohy č. 1 k důvodové zprávě je mimo jiné žádost 
starosty MČ Praha 21 o dotaci z rozpočtu hl. m. Prahy adresovaná radnímu Kováříkovi ze dne 3. 10. 2024.  
 
Na základě finančního vypořádání s rozpočtem hl. m. Prahy za rok 2024 požádala MČ Praha 21 o ponechání 
nevyčerpané účelové dotace ve výši 29 000,0 tis. Kč k využití ke stejnému účelu v roce 2025. Svou žádost 
odůvodňuje tím, že v současné době probíhá zpracování vstupních podkladů (hydrogeologický průzkum, 
dopravní studie či studie dopadu na životní prostředí). Požadavek MČ bude dle předpokladu projednán 
Zastupitelstvem hl. m. Prahy v rámci souhrnného materiálu „k návrhu na ponechání nevyčerpaných 
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účelových finančních prostředků poskytnutých městským částem hl. m. Prahy z rozpočtu vlastního hl. m. 
Prahy v roce 2024 a v předchozích letech k využití na stejný účel v roce 2025“ v měsíci březnu 2025.  
O výsledku bude starosta MČ Praha 21 informován. 
 
2) V součinnosti se sekretariátem pana doc. Ing. Arch. Petra Hlaváčka, náměstka primátora HMP pro oblast 
územního a strategického rozvoje, Vám sdělujeme následující skutečnosti: 
 
IPR Praha zpracovává projekt Prognóza obyvatel a veřejné vybavenosti, který identifikuje deficity dostupnosti 
vybavenosti, například středních škol. Materiál však nestanovuje konkrétní lokality pro výstavbu nových 
středních škol.  
Kompletní materiál je zcela transparentně umístěn na webových stránkách IPR:  
https://iprpraha.cz/page/4168/verejna-vybavenost  
 
Materiál byl též jako Informace předložen Radě HMP (pod číslem R-52187) a byl vzat na vědomí dne 23. 9. 
2024. 
 
3) V součinnosti se sekretariátem pana Mgr. et Mgr. Antonína Klecandy, radního HMP pro oblast školství, 
sportu a volného času, Vám sdělujeme následující: 
 
Sekretariát pana radního Klecandy neeviduje žádnou komunikaci s IPR Praha související s otázkou č. 1) 
Vaší žádosti.  
Dne 21. 6. 2024 se uskutečnilo setkání starostů Prahy 1 – 57. Na základě tohoto setkání se pak dne 7. 8. 
2024 konala schůzka se zástupci MČ Praha 21 k možnostem umístění střední školy na území Prahy 21. Bylo 
doporučeno vypracovat objemovou studii k žádosti o dotaci na zpracování projektové dokumentace. 
Tisk Z-12658, který byl schválen ZHMP dne 24. 10. 2024, byl předložen Ing. Zdeňkem Kováříkem, radním 
HMP pro oblast financí, rozpočtu, fondů a podpory podnikání. Tento materiál je volně dostupný na 
www.praha.eu.  
Materiál týkající se vytvoření projektových záměrů pro výstavbu středních škol v současné době zpracovává 
IPR Praha. 
Z jednání, která se konala v průběhu funkčního období pana radního Klecandy se zástupci Středočeského 
kraje, nebyly pořízeny žádné záznamy.   
 

S pozdravem  
 
 
Mgr. Rudolf Kramář, Ph.D.  
vedoucí oddělení kontrolně-metodického  
pověřen řízením odboru právní podpory  
podepsáno elektronicky  
 
 
 
 


